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2Corinteni 4: 6         “Căci Dumnezeu care a zis “Să lumineze lumina din întunerec”, ne-a 
luminat inimile, pentru ca să facem să strălucească lumina cunoştinţei slavei lui 

Dumnezeu pe faţa lui Isus Christos” 
 
 
 Cuvântul este Messia. Credeţi voi aceasta? Ei bine, atunci ce sânt reflexiile Cuvântului? O reflexie a lui Messia, 
care este Duhul Sfânt printre noi. El se reflectă printre noi, el încearcă, oriunde El poate găsi o lampă prin care El se poate 
uita (prin care poate privi), care nu este afumată cu crezuri şi astfel de lucruri, El să poată da Lumină prin ea. 
 Ei L-au crucificat pe Isus Christos, şi aici, ei fac acelaş lucru, pentru că El este Cuvântul. El este singura reflecţie 
a Cuvântului. Şi aceasta este ceea ce El este astăzi, o reflecţie a Cuvântului, încercând să găsească pe cineva prin care El 
poate să se reflecte. 
ACUZATIA --  JEFF.IN  V-3 N-19  SUNDAY_  63-0707 Par.  21-1 
 

 Eu am un prieten bun afară acolo, care predică acel mesaj; un Penricostal, spunând afară oamenilor, încercând să 
unească bisericile înpreună, spunând că noi trebuie să întrăm în această, această mişcare ecumenică. De ce, câţiva dintre 
ei… Biserica lui Christos… Multe din aceste denominaţiuni cae nici măcar nu cred în naşterea din virgină, şi toate aceste 
lucruri diferite, şi ei aparţin la aceea. Cum pot merge doi împreună dacă nu sânt de un acord? Atunci, voi spuneţi “Amin!” 
la aceasta? Eu mă întreb despre aceasta acum: Atunci cum poate un om să spună să el este Creştin şi umplut cu Duhul 
Sfânt, şi să nege că acel Cuvânt este acelaş ieri azi şi în veci? Duhul Sfânt din voi va puncta acel Cuvânt, voi spuneţi 
“Acela-i, adevărat, Amin!”. Pentru că voi sânteţi de acord cu Cuvântul. Voi sânteţi de acord cu Dumnezeu. Tu şi 
Dumnezeu eşti unul. Dumnezeu este în tine. Tu eşti fiul Lui sau fiica Lui, aceea vă face pe voi un messia pentru El, 
Cuvântul viu, uns, afară în tine, în voi. 
 Daţi-mi (arătaţi-mi) o Biserică care este atât de complct unsă cu Dumnezeu încât fiecare mişcare sau acţiune este 
“Asa vorbeste Domnul”, drept în Gloria Shekinah, şi eu vă voi arăta pe Messia (Unsul lui Dumnezeu) stând pe pământ. 
CINE SPUNETI CA ESTE ACESTA? --  PHOENIX.AZ  V-6 N-9  SUNDAY_  64-1227 Par.  123 
 

 Şi eu vă declar vouă că Christos este Duhul Sfânt. Cuvântul “Christos” înseamnă “Cel uns”. Doar o persoană care 
este unsă, acela este Christos, cel uns (Ioan 1: 41 şi  1Ioan 2: 22). Câţi cunoaşteţi aceasta de a fi adevărul? Aceasta este 
interpretarea.  Cel uns, acolo va fi un om care va fi uns; uns cu ce? Biblia spune în Fapte10. 38 că Isus din Nazareth, un 
Om dovedit de Dumnezeu, uns cu Duhul Sfânt, a mers şi a făcut lucrări măreţe, pe care Dumnezeu le-a manifestat, 
dovedind că El era în Acest Om. 
 Şi acum, noi devenim unşi cu acelaş Duh, messia unşi, messia ai ultimelor zile pentru a strălucii în afară (a arăta 
lumina) învierea lui Isus Christos, pentru a arăta că El nu este mort; ci este în forma Duhului Sfânt în oamenii Lui, 
umblând printre Mireasa Lui cu o afacere de dragoste pentru Ea, turnându-Se El Însuş în Ea. Ei vor deveni una pentru 
cina nunţii; şi aceleaşi lucruri, promise de acelaşi Dumnezeu, în acelaş Cuvânt, produce aceleaşi manifestări ale Lui. 
CREDINTA  PERFECTA.--  JEFF.IN  V-6 N-11  SUNDAY_  63-0825E Par.  155 
   

 Priviţi, Enoch era viul Cuvânt a lui Dumnezeu al epocii sale; el era un profet. Un profet este reflectorul lui 
Dumnezeu. Câţi dintre voi ştiţi aceasta? Reflectorul nu reflectă el însuş; reflectorul nu este reflecţia. Trebuie ca acolo să 
fie ceva care loveşte reflectorul pentru ca să-l facă să reflecteze. Deci un profet este un vas ales a lui Dumnezeu care nu 
poate reflecta nimic, ci el este în linie directă cu acea reflecţie, Dumnezeu, pentru a reflecta imaginea lui Christos, 
Cuvântul; numic altceva nu o poate face. Voi sânteţi un reflector; acesta este motivul pentru care profetul trebuia să 
mănânce cartea. Acesta este motivul pentru care trebuia să mănânce sulul (Apoc. 10: 8-11 şi Ezec.3: 1-3). El trebuia să 
reflecte Cuvântul pentru acea epocă. Aţi prins-o voi? 
 Observaţi, Enoch, (era) un tip al reflectorului perfect a lui Dumnezeu. Când Dumnezeu a încheiat (lucrarea) cu el, 
El doar l-a transmutat pe el, l-a luat sus. Mecanica pe care el a reflectat-o, a devenit dinamică (împreună) cu Duhul, şi l-a 
luat sus (Evrei 11: 5-6). 
 La fel în zilele lui Elisei. Elisei, până în oasele lui, era acea reflexie…. Reflectorul lui Dumnezeu, în trupul lui 
fiind manifestat Cuvântul lui Dumnezeu. Ei au pus un om mort peste el, el a sărit la viaţă din nou (2 Regi 13: 20-21). 
 Noi sântem trup din trupul Lui şi os din oasele Lui, atâta timp cât sântem Mireasa lui Christos (Efes.5: 30-32). 
Credeţi voi aceasta? Bine. El a murit pentru noi, şi noi murim faţă de noi înşine şi sântem îngropaţi în Numele Lui 
(Romani 6: 1-5), şi noi nu vom mai fi din lume, ci în El, după care orice familie în ceruri este numită după Numele lui, 
Isus Christos. Aceea este Efes. 3: 14-15. Pentru că orice familie din cer şi de pă pământ… Cum este numită familia în 
ceruri? Isus. Cum este numită familia pe pământ? Ei bine, aceea este casa lui Dumnezeu peste care este Sângele pus. Este 
aceea corect? Aceea este Uşa, aceea este Poarta, acela este locul unde El şi-a pus Numele Lui, şi Cuvântul a fost făcut 
trup şi a locuit printre noi. Acela este Cuvântul reflectând şi scânteind peste epoca în care voi trăiţi. Aceea este ceea ce era 



El, aceea este ceea ce era Moise, ceea ce era Iacov, ceea ce erau restul dintre ei, scânteind afară acel Cuvânt al lui 
Dumnezeu, reflectorul prin care Dumnezeu se reflecta Însuşi. Şi ajungând la acea Imagine Perfectă a lui Dumnezeu, Isus 
Christos, Capodopera lui Dumnezeu; El a fost lovit pentru ca El să poată lua pe restul din ei ca Mireasă, care este (să fie) 
un reflector al Lui. 
 Moise era în El. Iosua era în El. Şi dacă voi sânteţi în El, voi aţi fost în El înainte de întemeierea lumii, familia lui 
Dumnezeu; voi aţi suferit cu El; voi aţi fost la cruce cu El; voi aţi înviat cu El; şi voi sânteţi încă cu El, aşezaţi în locurile 
cereşti (Efes. 2: 6) reflectând lumii întregi, Mesajul acestei epoci, Lumina lumii. “Voi sânteţi Lumina lumii”, dar dacă 
aceasta este ascunsă de o baniţă denominaţională cum o vor vedea ei? Prin tradiţiile voastre, voi faceţi Lumina fără efect. 
Prin încercarea, voi denominaţionalilor, încercând să ţineţi Lumina deoparte de biserica voastră; nici voi nu veţi merge 
înăuntru; şi nici pe alţii nu-i lăsaţi să intre. Amin. 
           -Acum, acolo este o singură Cale, una pură, Sfântă, un singur loc de întâlnire un de Dumnezeu se întâlneşte cu 
voi. Nu din cauză că tu spui, “Oh, Dumnezeule, acum, eu sânt un bun Metodist. Sau ,Eu sânt un bun Baptist. Eu sânt un 
bun Penticostal” Nu. Ci, pentru că voi sânteţi în Isus, Cuvântul, acea parte din Cuvânt care a fost manifestată în ziua 
aceasta, Messajul zilei de astăzi, nu Luther, nu Wesley, Penticostal; ci Isus al vostru, reflecţia, care a venit sus în aceasta. 
Tu nu poţi merge înapoi la aceea; aceea înseamnă a adăuga aluat la Pâinea ta Sfântă, care zice, “Omul va trăi prin fiecare 
Cuvânt care iese din gura lui Dumnezeu, la timpul Său” (Matei 4: 4). 
LOCUL DE INCHINARE PREGATIT (ALES) DE DUMNEZEU --  SHP.LA  V-7 N-4  SUNDAY_  65-1128M Par.  271 şi 277 
 

 Cârpele murdare de ieri, dacă voi rămâneţi în felul acela, aceasta va deveni cârpe murdare tot timpul. Aceasta a 
servit scopului de îmbrăcăminte, dar acum a devenit hârtie. Justificarea a servit la timpul ei pentru justificare în timpul lui 
Luther, apoi a trebuit să devină sfinţire prin Wesley. Şi sfinţirea a servit timpul ei până a venit botezul Duhului Sfânt. Şi 
botezul Duhului Sfânt a servit timpul lui până când Duhul Sfânt (care este numai un singur Dumnezeu) s-a îmbibat în 
biserică, sau a îmbibat biserica în Christos, ceea ce face pe Isus Christos reflectat pe pământ. Aceasta a fost promisiunea 
Lui aici în Biblie. Aţi putea să nu o credeţi. Eu nu vă pot face să credeţi. Eu sânt doar răspunzător pentru Cuvânt. Vedeţi? 
OMUL CAE POATE APRINDE LUMINA --  JEFF.IN  V-6 N-1  SUNDAY_  63-1229M Par.  187 
 

 Deci, noi ne dăm seama că noi sântem aici într-o formă negativă. Şi atâta timp cât aici este un negativ, acolo 
trebuie să fie un pozitiv. Nu poate să fie un negativ fără un pozitiv, pentru că pozitivul este acela care face negativul. Ca şi 
cum voi aţi avea o imagine negativă a unui obiect. Trebuie să fie un obiect pe undeva ca să lovească – lumina să lovească 
acele lentile, sau acolo nu ar fi nici un negativ. Deci, când noi vedem că viaţa noastră aici este în negativ şi ştiind că noi 
sântem în imaginea unei vieţi de undeva, atunci noi ştim că acolo este un pozitiv undeva, pe care îl loveşte lumina şi el 
reflectă ceva aici pe pământ. Şi noi sântem doar acea reflexie. Obiectul original este undeva. Dacă aceea nu ar fi aşa, 
atunci eu sânt cel mai înşelat om din lume; şi mi-am petrecut viaţa degeaba. Dar eu ştiu, fără nici o umbră de îndoială că 
aceea este acolo. De aceea noi sântem aici. 
CAPODOPERA --  JEFF.IN  V-4 N-7  SUNDAY_  64-0705 Par.  11 
 

 Aici, aşa după cum am spus de multe ori, eu cred, în biserică aici, este ca o desfăşurare, în felul acesta: aici 
înăuntru locuiesc fiinţe muritoare. Şi fiecare este în această mare conglomerarţie de vină, păcat, a întunericului şi 
întunecimii. Muritorii trăiesc aici. Acum, ei sânt influenţaţi ori din partea aceasta ori din cealaltă. Tu nu poţi fi aici, o 
fiinţă spirituală, păcătos sau sfânt, fără să ai o influenţă din lumea dedinjos ori din lumea dedeasupra. Dacă eşti influenţat 
de aici, atunci tu eşti influenţat dedeasupra. Trupul tău ceresc aşteaptă sus acolo. Dar dacă tu eşti rău, şi ipocrit, şi 
indiferent, trupul tău ceresc este jos acolo, indiferent cât de mult crezi tu că este aici sus; pentru că roadele pe care le 
aduci tu înaintea oamenilor dovedesc de unde eşti tu (Matei 7: 16). Deci, tu eşti aici ceea ce tu (de fapt) eşti altundeva. 
Viaţa pe care tu o trăieşti aici, doar reflectă unde este moştenirea ta atunci când tu pleci de aici. Înţelegeţi voi? 
 Noi sântem chiar acum (oh, doar când mă gândesc la aceasta), - noi sântem chiar acum glorificaţi în Prezenţa lui 
Dumnezeu (Romani 8: 28-30), credincioşi născuţi din nou, pentru că, “Când acest cort se desface, no iavem deja unul care 
aşteaptă în slavă”, nu altundeva, ci, chiar în apropiere aşteptând acum (2 Corinteni 5: 1-4). Şi aceste trupuri pământeşti 
gem să fie îmbrăcate cu cele imortale (Romani 8: 22-23).  Este aceea corect? Boală, suferinţe, durere, desamăgiri, şi 
dureri de inimă, şi …. Oh, eu voi fi bucuros când acest cort bătrân va fi împachetat, şi voi deasemenea, nu-i aşa? Da 
domnule. Noi putem pleca acasă. Aceea este corect 
INTREBARI SI RASPUNSURI --  JEFF.IN  COD  SUNDAY_  54-0103E Par.  112-38 
 

 Aşa după cum am spus la început, cee ce tu aşti altundeva este ceea ce tu reflectezi aicea. Ceea ce tu eşti, ceea ce 
este trupul tău ceresc sau pământesc acolo, ceea ce este trupul tău ceresc undeva acolo, este ceea ce tu reflectezi înapoi 
aici. În tărâmul spiritual, ceea ce tu eşti, este ceea ce tu eşti aici. Dacă tu încă eşti cu o comportare vulgară, gânduri 
vulgare şi aşa mai departe în tărâm spiritual, tu eşti cu gânduri vulgare şi aici. Dacă tu ai răutate, invidie, şi nemulţumire, 
tu eşti în tărâm spiritual cu acestea, aceea reflectă înapoi aici. Dar dacă tu eşti pe de-a întregul o fiinţă care a fost curăţită, 
purificată, aceasta arată că tu ai un trup afară acolo aşteptând, fiind curăţat şi purificat, şi aceasta reacţionează înapoi în 
trupul de carne. Nu vedeţi voi aceasta? Vedeţi, acolo este. “Dacă acest cort pământesc se desface, noi avem unul care deja 
ne aşteaptă”. Vedeţi? Oh, ce Adevăr!  
INTREBARI SI RASPUNSURI --  JEFF.IN  COD  SUNDAY_  54-0103 M Par.  71-77 


